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        ROMÂNIA 

  JUDEŢUL   TIMIŞ 

 COMUNA   ŞTIUCA 

CONSILIUL  LOCAL 

 

 

 

PROCES - VERBAL 
încheiat astăzi,  23  mai 2018, cu prilejul  

şedinţei  ordinare  a Consiliului  local  al comunei Ştiuca 

 

 

În baza  dispoziţiei  primarului   comunei  Ştiuca   nr.35/2018  a  fost convocată  

şedinţa   ordinară  a  consiliului  local. 

La  şedinţă ordinară  a  consiliului  local   participă  dl.Vasile Bejera, primarul 

comunei  Ştiuca. 

Secretarul comunei, domnul  Marian Dincă, în urma  apelului   nominal,  face 

cunoscută  prezenţa  la şedinţă  a domnilor consilieri : sunt  prezenţi  11 consilieri  din  11  

convocaţi. 

De   menţionat   că  pentru  această  ședință ordinară  a  fost  emisă  invitaţie  de  

participare  care a  fost adusă la cunoştinţă domnilor  consilieri,  prin comunicare pe 

telefon şi prin corespondenţă electronică,  cu câteva  zile  înainte de desfășurarea  ei.  

Până la data desfăşurării acestei  şedinţe  nu  s-a  primit  o motivare  pentru absenţe.  

În conformitate  cu  prevederile  Legii nr.52/2003  proiectele  de hotărâri  au fost 

publicate  pe  site-ul  propriu şi  afişate la avizierul de  la sediul instituţiei. 

Se  pune  în discuţie  aprobarea procesul verbal al ședinței anterioare. 

La punctul  discuţii, interpelări  din partea  domnilor  consilieri locali, domnul 

consilier local  Benzar Gheorghe jr. susține  în intervenția  sa  a  afirmat  că  soluția  bună  

este   să se treacă   pe  canalizarea  gravitațională.  Și  domnul consilier local Benzar 

Gheorghe sn., la  rândul  său,   a  afirmat  că  soluția  bună  este  cea  gravitațională și nu 

cea  prin pompare.  Cu  aceste modificări  se votează  în  unanimitate  procesul verbal  al  

ședinței  anteriore  a consiliului  local. 

Ordinea  de  zi  al  şedinţei  ordinare  este  prezentată  de  domnul primar, 

iniţiatorul  şedinţei ordinare.  Se supun  spre aprobare   următoarele  puncte: 

 aprobarea  proiectului  tehnic și a  devizului de lucrări  pentru  

obiectivul  de investiții  „Reparații  capitale   școala  Știuca”; 

 aprobarea  proiectului  tehnic și a  devizului de lucrări  pentru   

obiectivul  de investiții  „Amenajare  teren minifotbal Oloșag”; 

 aprobarea   proiectului tehnic și a  devizului de lucrări  pentru  

obiectivul  de investiții  „Amenajare  teren minifotbal Zgribești” 

 aprobarea unor modificări  și completări în planul de investiții,  lucrări  

şi  alte  activităţi  pe anul  2018  al comunei Ştiuca;   

 aprobarea  rectificării   bugetului  local  pe  anul 2018; 
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Domnul  consilier  local Stanciu  Ioan – Dorin, în calitatea  sa  de președinte  de 

ședință,  declară  deschisă ședința  ordinară a consiliului  local al comunei  Știuca pe  

luna  aprilie 2018. 

 

Punctul 1 al ordinii de zi –  Aprobarea proiectului tehnic și a  devizului de 

lucrări  pentru  obiectivul  de investiții  „Reparații  capitale   școala  

Știuca”; 

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

Domnul primar  prezintă  proiectul tehnic și   devizul  de lucrări  pentru  obiectivul  

de investiții  „Reparații  capitale   școala  Știuca”, 
Domnul consilier local Benzar Gheorghe  jr. : în primul  rând  sunt  de acord cu 

proiectul, însă constat că  unele  prețuri nu  sunt  cu cele de pe  piață.  Să analizăm  mai cu 

atenție  devizul  de lucrări  și să se vină cu propuneri într-o ședință extraordinară  peste  3  zile. 

Voi  plăti eu  personal un consultant care să analizeze  acest  deviz  și  să venim  cu noi 

propuneri, motiv pentru care revin cu propunerea,  să facem ședință extraordinară  peste  3 zile.  

Domnul consilier local Brașoveanu Ionuț: așa după cum  am precizat în comisia de 

specialitate,  doresc  ca pe  viitor,  pe  fiecare lucrare în parte,   să  se evidențieze estimările de 

costuri, eventual  pe articole.  Sunt  de acord  cu acest proiect.  Vreau să știu  fiecare lucru cât  

costă  fiindcă noi trebuie să avem grijă de banii  publici, sunt  bani  oamenilor.  Din  acest  

motiv am solicitat și solicit  să  vină și proiectantul  să susțină  proiectul în fața consiliului și să 

ne dea imediat  niște explicații. Dorim să se pună  întrebări la care să se răspundă imediat 

pentru a vota în cunoștință de cauză. 

 Domnul consilier local Benzar Gheorghe  jr. : doresc  să intervin din  nou,  în această 

situație  vreți  să faceți încredințare directă sau licitație ? 

Domnul  primar: după primirea  ofertelor se va face selecția ofertei celei mai 

avantajoase, bineînțeles  pe  SEAP. 

Domnul consilier local Benzar Gheorghe sn. :  în documentație  este  trecută o 

bucătărie, se va face o construcție nouă?  

Domnul  primar:  este vorba  de magazia  de lemne și  camera  centralei termice, dacă  

vă uitați pe  planșele  desenate nu este  trecută nici o bucătărie, este  o  eroare pe  care 

executantul  proiectului  o va  corecta în memoriu tehnic. Vă repet toată magazia de lemne și 

centrala se vor  reconstrui  pentru a fii respectate  normele de protecție la incendii. 

Domnul consilier local Benzar Gheorghe sn. :  lucrarea  este  supraevaluată  în faza  de 

studiu, lucrarea  este necesară  dar se pleacă din start  la  tocarea  banului public. 

Domnul consilier local Benzar Gheorghe  jr. : domnul  primar să își asume  

modificările  din proiect  în nume  personal,  doresc  ședință extraordinară  cu  participarea 

proiectantului.  

Domnul  primar:  pentru proiectul tehnic  răspunzător  este proiectantul, eu  vă  supun  

la  vot spre aprobare proiectul  de hotărâre așa după cum  s-a prezentat  și  subliniez  că sunt  

multe lucrări  de făcut  în cursul  acestei veri din care enumer: o nouă magazie de lemne și 

centrala termică, ignifugarea  acoperișului, învelitoarea de schimbat,  burlane  de scurgere, în 

sălile  de clasă se va schimba parchetul, scările pentru incendiu  conform normelor PSI, etc. 

Devizul de lucrări estimativ îl  face  proiectantul care își asumă toate  datele prezentate, noi, ca 

administrație,   nu  putem interveni la proiectant pentru a impune anumite valori. După ce  veți  

aproba  proiectul,  se va trece  la  publicare  în  SEAP și  selecția executantului de  lucrări,  care 

va oferii o  valoare  mai mică pentru aceste  lucrări  decât  cea  din  devizul general.  Dacă vă 

uitați,  cu mai  multă atenție,  în deviz o să vedeți că  este  trecută  suma de  10% cheltuieli 

suplimentare pentru  lucrări neprevăzute, care  probabil nu  vor  fii  cheltuite. 
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 Domnul consilier local Benzar Gheorghe  jr. : am văzut situații  de lucrări cu cheltuieli 

suplimentare   mai mici de 0.35%. 

Domnul  primar: legea îți  permite 10%  și  doresc să  votați acest proiect așa după  

cum l-am prezentat  pentru a reuși să facem lucrările  necesare până  la  începerea  noului an 

școlar din acest an.  

. 

 

Domnul  președintele  de şedinţă  supune  la  vot proiectul.  Hotărârea  nr. 28  

aprobarea  proiectului  tehnic și a  devizului de lucrări  pentru  obiectivul  de investiții  

„Reparații  capitale   școala  Știuca”,  adoptată cu  9  voturi „pentru”, 2  voturi 

„împotriva”(Benzar Gheorghe sn., Benzar Gheorghe jr.). 

 

Punctul  2 al ordinii de zi -  Aprobarea  proiectului  tehnic și a  devizului de 

lucrări  pentru   obiectivul  de investiții  „Amenajare  teren minifotbal 

Oloșag”; 

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

Domnul  primar  prezintă  pe larg proiectul  de hotărâre.  

 
Domnul consilier local Brașoveanu Ionuț:  Sunt  de acord  cu acest proiect.  Așa după 

cum  am  precizat în comisia de specialitate,  doresc  ca pe  viitor,  pe  fiecare lucrare în parte,   

să  se evidențieze estimările  de costuri  pe articole.  

Domnul consilier local Benzar Gheorghe  jr. : cum o faceți prin încredințare directă? 

Eu propun să se facă prin licitație ! 

Domnul primar : se va proceda  conform prevederilor  legale  din domeniul achizițiilor. 

Domnul consilier local Benzar Gheorghe sn. : nu sunt  de acord, consider lucrările 

supraevaluate. 
Domnul consilier local Benzar Gheorghe  jr. : Încă o dată propun să se facă prin 

licitație ! 

 

Domnul  președintele  de şedinţă  supune  la  vot proiectul. Hotărârea  nr.29  

privind aprobarea proiectului  tehnic și a  devizului de lucrări  pentru   obiectivul  de 

investiții  „Amenajare  teren minifotbal Oloșag” ,  adoptată cu  10   voturi „pentru”,  un  

vot „împotriva” (Benzar Gheorghe sn.). 

 

Punctul  3 al ordinii de zi – Aprobarea  proiectului  tehnic și a  devizului de 

lucrări  pentru   obiectivul  de investiții  „Amenajare  teren minifotbal 

Zgribești ”. 

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

Domnul  primar  prezintă  pe larg proiectul  de hotărâre.  

 
Domnul consilier local Benzar Gheorghe sn. : nu sunt  de acord, consider lucrările 

supraevaluate. 
 

Domnul  președintele  de şedinţă  supune  la  vot proiectul. Hotărârea  nr.30  

privind aprobarea proiectului  tehnic și a  devizului de lucrări  pentru   obiectivul  de 
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investiții  „Amenajare  teren minifotbal Zgribești ”,  adoptată cu  10   voturi „pentru”,  

un  vot „împotriva” (Benzar Gheorghe sn.). 

 

Punctul  4 al ordinii de zi - Aprobarea   unor modificări  și completări în planul 

de investiții,  lucrări  şi  alte  activităţi  pe anul  2018  al comunei Ştiuca. 

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

Domnul  Vasile Bejera, primarul  comunei, prezintă proiectul de hotărâre. 

 
Domnul consilier local Benzar Gheorghe sn. : în afară  de școală sumele sunt 

direcționate greșit și  nu sunt  de acord. 

 

Domnul  președintele  de şedinţă  supune  la  vot proiectul. Hotărârea  nr.31  

privind aprobarea  unor modificări  și completări în planul de investiții,  lucrări  şi  alte  

activităţi  pe anul  2018  al comunei Ştiuca,  adoptată cu  10   voturi „pentru”,  un  vot 

„împotriva” (Benzar Gheorghe sn.). 

 

Punctul  5 al ordinii de zi - Aprobarea   rectificării   bugetului  local  pe  anul 

2018. 

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

Domnul  Vasile Bejera, primarul  comunei, prezintă proiectul de hotărâre. 

 
Domnul consilier local Benzar Gheorghe sn. : la  fel ca la punctul anterior afirm că în 

afară  de școală sumele sunt direcționate greșit și  nu sunt  de acord. 

 

Domnul  președintele  de şedinţă  supune  la  vot proiectul. Hotărârea  nr.32  

privind aprobarea  rectificării   bugetului  local  pe  anul 2018,  adoptată cu  10  de  

voturi „pentru”, un  vot „împotriva” (Benzar Gheorghe sn.). 

 
 

Punctul  discuţii, interpelări  din partea  domnilor  consilieri locali : 
Domnul consilier local Roșca Ovidiu :  la  drumurile  care  s-au  făcut  anul  trecut 

în  Zgribești nu  s-au  finalizat  intrările  în  grădini ale  proprietarilor  și șanțurile 

laterale; 

Domnul primar:  vom vedea ce putem face. 

Domnul consilier local Brașoveanu Ionuț: nu s-a  făcut  nimic  cu  țepi din gardul  

de la grădiniță, de asemenea un loc  periculos  este  la  ieșirea  dinspre  Dragomirești 

unde  sunt  niște  fier betoane  ieșite și în situația  unui   accident vor  fii mari probleme.  

Domnul consilier local Benzar Gheorghe jr.  mai  reveniți  pentru  oglinzile  

concave care nu s-au pus  nici acum. 

Domnul consilier local Hanțig Samuil : materialul  antiderapant  de pe  drumurile  

comunale asfaltate  să fie  înlăturat de pe pante deoarece încurcă circulația normală  a 

vehiculelor.  

Domnul primar:  pentru drumurile  județene am sesizat  județul să facă întreținerile 

anuale. 



Proces - verbal al  şedinţei  CL   din    23. 05. 2018 

Pagină 5 din 5 

 

Domnul consilier local  Munteanu C-tin :  să se  introducă  limitatoare  de viteză în 

localitate și  să se finalizeze parcarea  de la grădinița din Știuca. Nu  uitați  de cișmele 

pentru apă  de băut  din parcuri și terenurile  de joacă. 

Domnul primar:  odată  cu  execuția rigolelor  se va face și parcarea  de la 

grădiniță. 

Domnul consilier local Benzar Gheorghe jr.  pentru cimitirul din Știuca  să fie  

invitat  dl. Titi Dumitrescu,  de la   biserica  catolică  din  Lugoj,  să avem discuții pentru 

a putea  prelua  prin comodat  sau concesiune.  cimitirul  din Știuca,   

Domnul primar:   biserica  catolică  nu  renunță  la proprietățile  lor. 

Domnul consilier local Benzar Gheorghe sn. : am cerut, cred că de  trei ori, un 

referat care să  prezinte situația fondului  funciar pe comună. Dacă  mai  există comisia 

de fond  funciar  și dacă  mai lucră. În ședința viitoare un referat. În aceeași  situație ce se 

întâmplă cu  PUG-ul? 

Domnul  preşedinte de şedinţă  declară  închise lucrările şedinţei consiliului local. 

 Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 

 

 

 

Preşedinte de şedinţă,                                                 Întocmit, 

    consilier        Secretar, 

 Stanciu   Ioan -Dorin            Marian   Dinca 
 
 


